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Protokół nr 1/2018 

 

z posiedzenia Komisji Zdrowia Rady Miejskiej w Tarnowie, które odbyło się w dniu  

3 grudnia 2018 r. w sali nr 8 (parter) Urzędu Miasta Tarnowa  przy ul. Goldhammera 3,  

w godzinach od 15.30 do 16.25.  

 

W spotkaniu uczestniczyło 5 członków Komisji (lista obecności radnych stanowi załącznik  

nr 1  do protokołu). 

 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczył (lista zaproszonych gości - załącznik nr  2) 

Skarbnik Miasta Tarnowa     - p. Sławomir Kolasiński 

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej         - p. Wiesław Izworski  

 

Proponowany porządek obrad: 

1/ Wybór Wiceprzewodniczącego (-cej) Komisji Zdrowia. 

2/ Wypracowanie wniosków do projektu budżetu Miasta na 2019 r. Zaopiniowanie projektu 

budżetu na 2019 r.   

3/ Sprawy bieżące  i wolne wnioski. 

 

 

Posiedzenie otworzyła i powitała zebranych Przewodnicząca Komisji Zdrowia Pani 

Krystyna Mierzejewska,  po czym zaproponowała przyjęcie porządku obrad w wersji jw.  

Porządek został przyjęty jednomyślnie.  

 

Ad.1. 

Wybór Wiceprzewodniczącego (-cej) Komisji Zdrowia.  

 

Przewodnicząca  zgłosiła kandydaturę Pana Romana Korczaka na funkcję 

Wiceprzewodniczącego Komisji (radny wyraził zgodę na kandydowanie). Komisja 

jednomyślnie wybrała  Pana Romana Korczaka – Wiceprzewodniczącym Komisji Zdrowia.  

 

Ad.2. 

Wypracowanie wniosków do projektu budżetu Miasta na 2019 r. Zaopiniowanie 

projektu budżetu na 2019 r.   

 

Przewodnicząca Pani Krystyna Mierzejewska przypomniała na wstępie, jakie 

sprawy należą do przedmiotu działania Komisji Zdrowia (ochrona zdrowia mieszkańców 

miasta Tarnowa, funkcjonowanie podmiotów leczniczych, bezpieczeństwo sanitarne, współpraca 

z instytucjami i organizacjami działającymi w obszarze ochrony zdrowia, świadczenie usług 

medycznych finansowanych ze środków publicznych, profilaktyka i promocja zdrowia,  

profilaktyka uzależnień (alkoholizm, narkomania).  

Pozytywnie odniosła się również do zaproponowanego przez Prezydenta projektu budżetu na 

2019 r. w zakresie ochrony zdrowia.  

 

Następnie Skarbnik Miasta Sławomir Kolasiński omówił projekt budżetu na 2019 r.  

 

W dalszej części członkowie Komisji pytali o: 

                                                 
1 Lista obecności radnych. 
2 Lista gości.  
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- nowopowstające Centrum Chorób Serca w Tarnowie (inwestycja realizowana przez Szpital 

imienia Edwarda Szczeklika); 

- funkcjonowanie MCM Sp. z o.o. (termomodernizacja obiektu, działalność ZOL); 

- wydatki na przeciwdziałanie narkomanii i alkoholizmowi; 

- profilaktykę onkologiczną; 

- programy zdrowotne dofinansowywane z budżetu Miasta   

- Zakład Aktywności Zawodowej „Słoneczne Wzgórze” – sposób finansowania. 

 Wyjaśnień na powyższe udzielili  Skarbnik Miasta Sławomir Kolasiński oraz  

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej Wiesław Izworski. 

 

Radny Roman Korczak zgłosił wniosek o wykonanie dokumentacji na remont ul.  

Sióstr Służebniczek wg poniższego zestawienia:                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

Lp 

Dział 

Rozdział 

Paragraf 

Zmniejszenie 

Dział 

Rozdział 

Paragraf 

Zwiększenie Wyszczególnienie Głosowanie 

1.  

921 

92120 

6050 

Zał. nr 4 

70 000 zł 

600 

60016 

6050 

Zał. nr 4 

70 000 zł 

Dokumentacja 

remontu ul. Sióstr 

Służebniczek  

2 - za,  

2 - przeciw,  

0 – wstrzym. 

 

Wniosek w głosowaniu nie uzyskał poparcia Komisji - za wnioskiem głosowało 2 

radnych, przeciw było 2 radnych, przy braku wstrzymujących. Radny Roman Korczak 

podtrzymał swój wniosek (jako wniosek mniejszości).  

 

 

Ad.3. 

Sprawy bieżące  i wolne wnioski. 

 

 Przewodnicząca Komisji poprosiła zebranych o zastanowienie się nad propozycjami 

do planu pracy na 2019 r., który będzie przyjmowany na styczniowym posiedzeniu. 

Radny Tomasz Olszówka poruszył kwestię finansowania ZAZ „Słoneczne Wzgórze” 

i zasugerował ujęcie w planie pracy na przyszły rok – wizyty w tej placówce.   

 

 

 Na tym – po wyczerpaniu zaplanowanego porządku obrad  - Przewodnicząca 

zamknęła posiedzenie. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia 

 

Krystyn Mierzejewska               

  

 
Protokół sporządziła: 

Renata Stasik  

 

  

 

 


